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Abstract (en)
2.1 In known burner systems, simple modulation of the burner output, reliable fuel metering, fine atomization and Lambda control cannot be
achieved. In addition, impure exhaust gas is formed in open-loop operation. 2.2 In the burner system according to the invention, the air flow rate
is measured in a measuring section, the measurement variable of which is an electric signal which is emitted by a pressure sensor (27) or by a
hot-wire air mass flow meter (2) and is processed in an electronic control unit (13) to give a control signal for an electric servomotor (15) which
controls and regulates the fuel flow through a calibrating nozzle (16, 30). 2.3 The new burner system is distinguished by its simple construction
and is suitable for modulating the burner output within a wide range and, inter alia, also for a method of compensating for changes in fuel viscosity.
<IMAGE>

Abstract (de)
2.1 Bei bekannten Brennersystemen ist eine einfache Modulation der Brennerleistung, eine sichere Brennstoffzumessung und eine Feinzerstäubung
sowie Lambdaregelung nicht erreichbar. Darüber hinaus tritt im gesteuerten Betrieb unreines Abgas auf. 2.2 Bei dem erfindungsgemäßen
Brennersystem wird der Luftdurchsatz in einem Meßabschnitt ermittelt, dessen Meßgröße ein elektrisches Signal ist, das von einem Drucksensor
(27) oder von einem Heißdraht-Luftmassenstrommesser (2) ausgegeben wird, und in einem elektronischen Steuergerät (13) zu einem
Ansteuersignal für einen Elektrostellmotor (15) verarbeitet wird, der den Brennstoffdurchsatz einer Kalibrierdüse (16, 30) steuert und regelt. 2.3 Das
neue Brennersystem zeichnet sich durch einfachen Aufbau aus und eignet sich für die Modulation der Brennerleistung in einem großen Bereich und
u. a. auch für ein Verfahren zur Kompensation von Brennstoff-Viskositätsänderungen <IMAGE>
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